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Interpelacja

Kilka dni temu miałem okazję korzystać z moją córeczką z placów zabaw na moim osiedlu. Niestety

jestem zaniepokojony stanem tych obiektów. Na placu zabaw przy ulicy Jabłoniowej brakuje

zabezpieczeń na najwyższych zjeżdżalniach (brak elementu przy okrągłym otworze). Może to

spowodować spory uszczerbek na zdrowiu, gdy dzieci stamtąd spadną. Chciałbym również zwrócić

uwagę, iż prawdopodobnie od dłuższego czasu nie była tam przeprowadzana wymiana piasku, gdyż

znajdują się w niej inne frakcje oraz jest go po prostu bardzo mało. Z kolei plac zabaw na ulicy

Kopernika jest w tragicznym stanie. Świadczą o tym popękane i ostre krawędzie konstrukcji

drewnianych. Brak jest także zabezpieczeń na wejściach na zjeżdżalnie. Uważam , iż konstrukcje na
placu zabaw powinny zostać zeszlifowane i odpowiednio pomalowane, gdyż odchodzi z nich farba, co
wpływa na ich trwałość. Liczę iż zainterweniuje Pan w tej kwestii, ponieważ zbliżają się wakacje i

dzieci będą jeszcze częściej korzystać z placów zabaw.
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